
ZÁPIS Z XV. ZASEDÁNÍ SR 

 

přítomni: Remigius Machura, Lotfi Zaddem, Čeněk Kadaně 

hosté: Josef Pour, Jiří Pohl, Klára Pallová 

omluveni: Vlastimil Roun, Pavel Dvořák  

  

1. Pan Machura zahájil schůzi v 18:20h. 

2. Jediný bod – zlepšení finanční situace klubu. 

 

 

a. navýšení základny o cca 20 – 40 členů (více členů by znamenalo více prostorů na 

trénování, více trenérů, více nákladů) 

 

o pan Zaddem navrhl navštívení základních škol a s nabídkou přípravy 

sportovního programu, případné organizování závodů, kde by mezi sebou 

závodily jednotlivé školy (možnosti grantů) 

 

b. Vzít si atletický stadion do pronájmu -> pan Kadaně spočítá náklady na provoz.  

c. Pan Pohl navrhl vyvěšení reklamních bannerů kolem plotu, za které by klub 

získával peníze.   

d. Aktivity pro dospělé, během tréninků dětí.  

 

3. Pan Zaddem vypracuje seznam tyčí, které jsou potřeba dokoupit.   

 

4. Pan Machura seznámil přítomné s výsledky schůzky s panem Mikulkou, která 

proběhla 24. 01. 2022.  

 

 

5. Slečna Pallová seznámila přítomné s možností provozování lekcí jógy pro kluby 

asociace, které by probíhaly jednou týdně (organizace lekcí je zatím v řešení).  

 

Zapsala v Praze 24.01.2022 Klára Pallová  

DATUM MÍSTO ČAS 

24.01.2022 UNYP ARENA 18:20 


